



LEADERSHIP CONTESTANT'S REGISTRATION REPORT

RAPPORT DU CANDIDAT À LA DIRECTION LORS DE L'ENREGISTREMENT

PART -
PARTIE - 4Summary of Contributions Received Before the Application
for RegistrationSommaire des contributions reçues avant la demande
d'enregistrement

No. N°	Class of contributor Catégorie du donateur	1 Monetary Montant	2 Non-monetary Non monétaire	3 Total (1 + 2)	4 Number of contributors Nombre de donateurs
CONTRIBUTIONS					
1.	Contributions received between January 1, 2004 and the application for registration Contributions reçus entre le 1 ^{er} janvier 2004 et la demande d'enregistrement	0,00	0,00	0,00	0
2.	Contributions received before January 1, 2004 Contributions reçus avant le 1 ^{er} janvier 2004				
3.	Subtotal Contributions (Items 1 and 2) Sous-total des contributions (lignes 1 et 2)	0,00	0,00	0,00	0
LOANS - PRÊTS					
4.	Individuels Particuliers	0,0		0,0	0
5.	Autres Autres				
6.	Subtotal Loans (Items 4 and 5) Sous-total des prêts (lignes 4 et 5)	0,0		0,0	0
TOTAL					
7.	Total (3 + 6)	0,00	0,00	0,00	0

The personal information provided is for federal electoral purposes only. This information may be made available for public inspection under section 541 of the Canada Elections Act. This information will be published by the Chief Electoral Officer under section 412 of the Canada Elections Act. The Elections Canada Web site (www.elections.ca) may be the medium chosen for this publication. The information is retained in Personal Information Bank CEO PPU 010.

Les renseignements personnels que vous fournissez servent uniquement à des fins électorales fédérales. Cette information sera accessible au public en vertu de l'article 541 de la Loi électorale du Canada. En vertu de l'article 412 de la Loi électorale du Canada, cette information sera publiée par le directeur général des élections. Il est possible que le moyen de publication choisi soit le site Web d'Elections Canada (www.elections.ca). L'information sera conservée dans la base de renseignements personnels DGE PPU 010.